
Markvandring onsdag d. 15 maj 2024 kl. 9.30 
 
Inspektør Jesper Baun Schmidt deltog. 
Ejendomsfunktionær Ebbe Bramman var forhindret. 
Svend Åge og Flemming deltog fra afdelingsbestyrelsen. 
 
Gavle 2025: 
 
Der skønnes, at det ikke er nødvendigt at omfuge nogen gavle i 2025. 

 

Trappe nr. 24 skal laves. 

Tjek af hulmursisolering: 
Er der tjekket?? Fjernet sten nogle steder. Resultat??  
Jesper er ikke orienteret om noget resultat.  
Afdelingsbestyrelsen følger op. 
  
 
 

Udluftnings riste i gavlen: De mangler flere steder.  

Augustenborg Fugeteknik, som skifter fugerne omkring vinduerne, har 
påtaget sig opgaven med at skifte udluftningsristerne.  
Alle boliger får hullerne lukket og ristene bliver ens. 
 
 
Der blev bemærket, at ved flere lejemål er haver og indkørsler ikke særlig 
vedligeholdte. Vedligeholdelsen påhviler beboeren.. 
 
 
 


